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Commissie Ruimte 

 

1. Reconstructie Julianalaan/Hoeksekade 

De Julianalaan en Hoeksekade zijn aangelegd vanaf de jaren ’30 van de vorige eeuw. De riolering dateert uit 
de jaren 1950/1960 en de laatste reconstructie van de weg uit de jaren 1990. Dit is te zien aan de inrichting 

van de wijk, ouderdom van de materialen en de kwaliteit van de riolering.  

 

De riolering is in slechte staat waardoor we onderhoud aan het riool moeten uitvoeren. Na het onderhoud 

kan de riolering weer minimaal 40 jaar mee. Ook moeten de huisaansluitingen en kolkaansluitingen worden 

vervangen. De hoofdriolering wordt van binnenuit gerenoveerd (gerelined). GMB Leidingtechnieken BV heeft 

de aanbesteding gewonnen en de werkzaamheden aan de riolering starten op 6 november. De bewoners zijn 

hierover met een brief geïnformeerd. 

 

De openbare verlichting installatie dient boven- en ondergronds nieuw te worden aangelegd, inclusief een 

eigen elektriciteitsnet.  

 

Met de reconstructie brengen we de weginrichting van de Julianalaan in lijn met de uitgangspunten van 

Duurzaam Veilig Verkeer. Dit houdt onder meer in dat we de huidige inrichting als 50 km/u-weg met 

gescheiden fietspaden veranderen. Met de reconstructie wijzigen we dit naar een 30 km/u-weg met 

gemengd verkeer. De kruispunten maken we gelijkwaardig. Dit sluit aan op de naastgelegen woongebieden.  

Het verkeersbesluit voor de opheffing van de fietspaden aan de Julianalaan is in september genomen en er 

is 1 bezwaar ingediend tegen het besluit. De behandeling hiervan loopt op dit moment nog. 

 

De verharding van de weg en trottoirs dient geheel nieuw aangelegd te worden. 

 

De beschermde bomenstructuur blijft gehandhaafd. Vanwege de slechte gezondheid worden 18 bomen 

gekapt. Om dit te compenseren worden binnen het project 18 bomen teruggeplant op dezelfde locatie. 

Afstemming met de nutspartijen heeft plaatsgevonden. De lage beplanting (struiken etc.) wordt 

gehandhaafd of, waar nodig, vervangen. Daar waar mogelijk brengen we meer groen aan als er ruimte 

vrijkomt door het verdwijnen van de fietspaden. 

 

De Julianalaan en Hoeksekade worden zodanig ingericht, dat deze qua inrichting en technische kwaliteit 

weer 30 tot 40 jaar mee kunnen.  

 

De voorbereidingswerkzaamheden voor de reconstructie van de Julianalaan/Hoeksekade zijn inmiddels 

afgerond en de werkzaamheden worden gedurende 2024 Q4 aanbesteed. De start van de 

reconstructiewerkzaamheden staat gepland voor 2025 Q1. 
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2. Inloopavond Bleiswijkse Zoom, omgeving voormalig Ezelsbruggetje 26 nov 16.00-20.00 uur  

Staatsbosbeheer organiseert in opdracht van recreatieschap Rottemeren een inloopbijeenkomst en stelt een 

enquête op om wensen en ideeën van bewoners en andere recreanten te verzamelen over de toekomstige 

inrichting van de Bleiswijkse Zoom (omgeving voormalig Ezelsbruggetje). Doel van de participatie: Op een 

raadplegende manier ideeën, meningen en wensen ophalen om draagvlak en de kwaliteit van het 

toekomstige plan te vergroten. De bijeenkomst vindt plaats in clubhuis De Sneeuwbal van IJsclub Bleiswijk. 

 

3. Verlaging maximumsnelheid laatste stuk Rodenrijseweg naar 30 km/uur 

Op de Rodenrijseweg tussen de Oude Bovendijk en de N471 ligt buiten de bebouwde kom en gold daar een 

maximumsnelheid van 60 km/u, terwijl de omliggende wegen al waren ingesteld op 30 km/u en binnen de 

bebouwde kom waren gelegd. Een meerderheid van de aanwonenden heeft via een petitie gevraagd om ook 

voor dit deel van de Rodenrijseweg een lagere snelheid in te stellen. Dit bleek mogelijk gezien de weg geen 

deel uitmaakt van de gemeentelijke hoofdwegenstructuur en het openbaar vervoer netwerk. De lagere 

maximumsnelheid past ook bij de functie van de weg. 

 

In overleg met de bewonersvertegenwoordigers hebben we de mogelijkheid onderzocht om ondersteunende 

verkeersmaatregelen in te voeren. Bij deze inventarisatie bleek er bij een aantal bewoners weerstand te 

bestaan tegen maatregelen die trillingen kunnen veroorzaken en mogelijk schade aan hun woningen, gezien 

de veenondergrond en de beperkte fundering van sommige huizen. Na aanvullende gesprekken is een 

aangepast maatregelpakket bedacht. Dit pakket kreeg brede steun tijdens een bewonersavond. 

 

Op 3 juli is het verkeersbesluit gepubliceerd, en in oktober zijn de maatregelen uitgevoerd. De 

maximumsnelheid op de Rodenrijseweg is nu verlaagd naar 30 km/u. Voor een formele aanpassing van de 

bebouwde komgrens is een besluit van de gemeenteraad nodig. Dit punt zal naar verwachting in een later 

komgrenzenbesluit worden opgenomen. 

 

4. Horti Science 

 Poldermaand: Samen met de ondernemers zijn we interactief in gesprek gegaan over de 

toekomstbestendigheid van 6 van de 8 polders aan de hand van bijeenkomsten. In Q3 2024 waren dit 

de polders Wilgenlei, Warmoeziersweg en Overbuurtse polder Zuid. 

 nnovatieve glastuinbouwruimte: Met het oog op bouwsteen 3 verzamelen we in het Oostland 

verband alle wensen van ondernemers t.o.v. ruimtelijke wet – en regelgeving en werken we toe 

naar vernieuwde bestemmingsregels die meer ruimte bieden aan innovatie.  

 HortiScience Innovation Center (HIC) startup exhibition: Op 14 november vindt dit HIC event plaats 

met rondleidingen bij de Wageningen University & Research en Delphy Improvement Center. Ook 

demonstreren startups innovatieve oplossingen die bijdragen aan de transitie naar een 

toekomstbestendige glastuinbouwsector. 

 Horti Science Kids at the Park 6&7 juli: Het tweede Horti Science kidsfestival was met zo’n 9000 
bezoekers een groot succes. Het streven is om in 2025 opnieuw aan te sluiten bij de Ronde Tafel 136 

voor Kids at the Park 2025. 

 Werkbezoeken wethouder: In Q3-2024 heeft Leon Hoek Pannenkoek Orchideeën, Van der Berg 

Gerbera’s en Bayer Crop Science bezocht. Er staan nog 2 werkbezoeken gepland dit jaar. 

 Vervolgstap lespakket voortgezet onderwijs: Het lespakket dat is uitgedeeld voor het primair 

onderwijs in 2023 wordt gecontinueerd. Er is opdracht gegeven voor de ontwikkeling voor een nieuw 

digitaal lespakket voor het voortgezet onderwijs dat dit schooljaar wordt uitgebracht. 
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 Managementgame TU Delft: We hebben door bijdrage te leveren aan de managementgame van de 

TU Delft, 130 toekomstige planologen kennis laten maken met ons innovatieve glastuinbouwcluster 

door o.a. ruimtelijke opgaves te bezoeken en een reeks colleges.  

 Horti Science Skyline op rotonde: De glastuinbouw zit in het DNA van onze gemeente en daar mogen 

we trots op zijn! De geplaatste skyline aan weerszijden van de rotonde bij het gemeentehuis 

versterkt mede het ontwerp van het gemeentehuis. Het vergroot de zichtbaarheid van de 

glastuinbouw – Horti Science – bij de inwoners van Lansingerland.  

 Horti Science Café thema water: Op 25 september kwamen lokale tuinders en betrokkenen in de 

glastuinbouw samen bij het Horti Science Café, waar thema’s als waterbeheer, regelgeving en 
innovatieve oplossingen werden besproken. 

 Minihackathon Geodata: In samenwerking met het bedrijf Tensing is een minihackathon gehouden 

om zoveel mogelijk kwalitatieve data te verzamelen met betrekking tot de glastuinbouwsector. 

Deze wordt in Q4 intern beschikbaar gesteld. 

 

 

Commissie Algemeen Bestuur 

Geen onderwerpen. 

 

 

Commissie Samenleving 

1. Voorgenomen besluit subsidieaanvragen 2025 

Begin september heeft het college van B&W een voorlopig besluit genomen op de subsidieaanvragen in het 

kader van de Subsidieregeling Samenleving 2025. Ruim 50 partijen hebben subsidie aangevraagd. Op het 

grootste gedeelte van de aanvragen heeft het college een positief voorlopig besluit genomen. Bij een klein 

aantal activiteiten is het college voornemens om volledig of deels af te wijzen doordat een activiteit niet 

binnen de kaders van de subsidieregeling valt of we onvoldoende budget hebben. Met de subsidiepartijen 

voeren we gesprekken over de voorlopige besluitvorming en zij kunnen hierop eventueel een zienswijze 

indienen. In december, nadat uw raad de begroting heeft vastgesteld, neemt het college een definitief 

besluit.  

 

2. Verlenging contract Wmo-vervoer met Noot 

Het college van B&W heeft het contract met Wmo-vervoerder Noot verlengd tot 1 september 2026. Wij 

willen de ingeslagen weg van de huidige goede samenwerking voortzetten omdat de dienstverlening door 

Noot een stijgende lijn laat zien. We zien nu op basis van de analyse van de ritten- en klachtenregistratie 

dat Noot in het eerste half jaar van 2024 een duidelijke verbetering heeft gerealiseerd. Inwoners hebben 

minder klachten door o.a. betere communicatie vanuit Noot en de klachtenafhandeling gaat ook steeds 

beter. Het aantal klachten neemt af doordat Noot investeert op de dienstverlening, op het 

klantencontactcenter en de verbeterde communicatie richting cliënten. Op gebied van punctualiteit, 

stiptheid en het aantal klachten haalt Noot de doelstellingen nog niet maar zien we verbetering. We 

verwachten dat Noot de klachtendoelstelling begin 2025 nagenoeg zal halen door de verbetermaatregelen 

die zij treffen op het gebied van communicatie. Deze verlenging is de laatste contractuele mogelijkheid om 

te verlengen. Eind 2025 starten we met de voorbereiding van een nieuwe aanbesteding voor het Wmo-

vervoer.  

 

 

 

 



 

 4/4 

3. Vangnetuitkering 

De beoordelingscommissie heeft een positief advies gegeven aan de minister over de vangnetuitkering. Op 

24 oktober jl. is per brief bevestigd dat de aanvraag is toegekend voor een bedrag van € 950.367,-. 
Uitbetaling vindt plaats in Q1 2025.   

 

4. Voetbalvereniging BVCB 

BVCB heeft van de gemeente een subsidie van €50.000,- ontvangen. Hierover hebben wij uw raad eerder 

geïnformeerd via brief U24.01602. In deze brief vermeldden wij ook dat wij de mogelijkheid aan BVCB 

geven om garant te staan voor een lening bij een externe financier. Tot op heden heeft BVCB geen gebruik 

gemaakt van deze mogelijkheid. Een externe lening is vooralsnog niet aan de orde. De vereniging is 

inmiddels gestart met de bouw van de nieuwe accommodatie. 

 


